

Announcements for 5-02-2021

2021 年 5 月 2 日報告事項

1. This week's prayer focus is for our growth in godliness by loving God's word.
本週禱告焦點：讓我們熱愛神的話語，並藉此在聖潔中成長。
2. We are thankful for those that were able to participate in the missions workshop last Sunday on the role of the local church in Missions. May we continue to look to further His Kingdom.
為上主日關於當地教會在宣教中的作用的宣教研討會感恩，願我們繼續致力於擴展祂的國度。
3. There will be a virtual congregation meeting on Sunday, June 13th at 11:30 AM. The main agenda of the meeting will be voting for the new church officers. A Zoom link will be provided when we get closer to the date.
6 月 13 日星期天上午 11 點半召開在線會員大會，為選舉教會新職員投票。臨近會議日期時將提供 Zoom 鏈接。
4. As we near 30 years in the sanctuary, we want to continue to be good stewards of the building that God has blessed us with. With that in mind, we are planning on replacing the carpets and painting the sanctuary as we look to continue to bring back more in-person activities. We will hold a virtual meeting on May 16th to answer questions and have members vote on the project.
在這個崇拜廳敬拜近 30 年了，我們要繼續管理好神所賜的產業。為此，我們計劃更換崇拜廳的地毯，粉刷牆壁，期待恢復更多實體活動。我們將於 5 月 16 日舉行在線會議，就此項目答疑並請會員投票。
5. There will be a College/Post college year end BBQ held at Ada and Ming Yan Chow's house on May 8th as the fellowship group meets to wrap up a unique school year.
5 月 8 日大學團契在周明恩和岑詠竹夫婦家裡舉行燒烤聚會，記念這一獨特學年的結束。
6. Sermon speakers:
下週講員

	May 9
English Worship	Pastor Young
Chinese Worship	Pastor Ho

崇拜講員

	五月九日
英文崇拜	崔牧師
中文崇拜	何牧師